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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát    
 
 
 
 
 

Rada města 
 
 

- Vzala na vědomí „Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření“ města Jablonec nad Jizerou 
za rok 2013. Přezkoumání se uskutečnilo ve dnech 30.10-31.10.2013 a ve dnech 26.5.-28.5.2014 
na základě zákona č. 420/2004 Sb. Přezkoumání provedly pracovnice kontrolního odboru KÚ 
Libereckého kraje Bc. Kamila Vlasáková a Ing. Ivana Míčková. 

 Zpráva bude projednána zastupitelstvem města na příštím veřejném zasedání. 
- Vzala na vědomí uzavření smlouvy mezi městem Jablonec nad Jizerou a Ing. Františkem 

Fialou o pronájem veřejného prostranství pro uspořádání tradiční pouti ve dnech 5. a 6.7.2014. 
- Vzala na vědomí sdělení Ministerstva životního prostředí ČR, odboru zvláštní územní ochrany 

přírody a krajiny, že obcím na území KRNAP budou poskytnuty kompenzační finanční 
prostředky na ztráty na dani z nemovitostí z lesů. Kompenzace bude obcím převedena 
prostřednictvím Krajského úřadu Libereckého kraje. Pro Jablonec nad Jizerou se jedná o 
částku 71.250 Kč. 

- Projednala návrh Hasičského záchranného sboru Libereckého kraje – územní odbor Semily, 
týkající se zapojení sirén do systému vyhlašování požárního poplachu v souvislosti 
s připravenou realizací nového „Varovného systému“ v obcích Jablonec nad Jizerou a Poniklá. 

* Usnesení: Rada bude záležitost konzultovat s projektovým manažerem (ohled na podmínky 
přidělení dotace) a s místním SDH. 

- Projednala žádost pana Josefa Hamáčka ml. o souhlas města se založením věcného břemene – 
zřízení přístupové cesty k nemovitosti žadatele (RD čp. 214) na parcelách v majetku města p.č. 
146/5 a 146/6 obě v k.ú. Jablonec nad Jizerou. 

* Usnesení: Rada se zřízením věcného břemene na uvedených parcelách ve prospěch žadatele 
souhlasí. Břemeno bude zřízeno za jednorázovou úhradu ve výši 500,- Kč. 

- Projednala žádost předsedy představenstva ČOV Jablonec nad Jizerou, a.s. o odsouhlasení 
inventarizace pohledávek společnosti za městem Jablonec nad Jizerou datovaných od 11.7.2007 
do 10.1.2013 v celkové výši  17.265.664,22 Kč. 

* Usnesení: Rada odmítá dokument odsouhlasit, uváděné pohledávky žadatele neuznává. 
- Vzala na vědomí uzavření smlouvy o dílo s firmou KrVaK Horní Branná s.r.o. na dodávku 

veřejné zakázky „Oprava vodovodu“ Jablonec nad Jizerou. Dílo bude zahájeno ve druhé 
polovině června 2014. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o tom, že firma ENTREC AGENCY vymohla městu 
zbývající neuhrazenou částku podílu firmy ELSTAV JK Rumburk na nákladech opravy místní 
komunikace v Bratrouchově (realizace 2013, částka 180.000 Kč). Dluh je tímto splacen. 

- Vzala na vědomí informaci dopravního specialisty firmy KORID L K, s.r.o. – koordinátor 
veřejné dopravy o celostátní změně jízdních řádů veřejné dopravy od neděle 15.6.2014. 
V železniční dopravě na území Semilska ke změnám nedochází, v autobusové dopravě ano, ale 
pouze k minimálním. Jablonce nad Jizerou se týká rozšíření linky 670 037 Rokytnice nad 
Jizerou – Praha. 

- Vzala na vědomí pozvánku oddělení rozvojových koncepcí KÚ Libereckého kraje k účasti na 
projednání finální verze dokumentu “Program rozvoje Libereckého kraje 2014 – 2020“ včetně 
hodnocení vlivu  na životní prostředí a veřejné zdraví. Uskuteční se 25.6.2014. 

- Vzala na vědomí kroky starosty města učiněné pro dosažení lepšího příjmu digitálního 
televizního signálu.  

- Vzala na vědomí žádost zpracovatele projektové dokumentace „Rekonstrukce přejezdu v km 
19,080 trati Martinice – Rokytnice nad Jizerou“ o stanovisko silničního správního úřadu. 
Jedná se o rekonstrukci nevyhovujícího zabezpečení přejezdu nad náměstím v Jablonci nad 
Jizerou (instalace závor).  
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- Vzala na vědomí dílčí výstup realizace první změny Územního plánu města Jablonec nad 

Jizerou poskytnuté projektantem Ing.arch. Smilnickým, a sice dokumenty „Přehledka 
požadavků na změnu“, „Vyhodnocení požadavků na změnu“, „P řehledka změn zařazených do 
návrhu zadání“, + odpovídající mapové korekce. Dokumenty budou projednány 
zastupitelstvem města na příštím veřejném zasedání. 

- Projednala znovu téma sdružování diabetiků do spolků a podpora těchto spolků radnicemi. 
Důvodem je kritika rady ze strany některých místních občanů-diabetiků za odmítnutí finanční 
podpory organizace Svazu diabetiků v Jilemnici, kde je organizováno i několik občanů 
Jablonce nad Jizerou. Radu města to znovu přivádí k otázce - proč má podporovat spolek 
v jiné obci, proč nemáme svou Základní organizaci diabetiků v Jablonci nad Jizerou? Vždyť 
město všechny místní spolky trvale podporuje, poskytuje jim zázemí, přispívá na činnost. 
Místní spolky podporuje i partnerský Sulzbach. Naopak – město nepodporuje spolky 
v ostatních obcích a městech, byť o to často žádají, s prostou logikou – na to prostě nemáme, je 
jich mnoho, nechť si je podporuje jejich obec/město. Rada proto znovu potvrzuje – mají-li 
místní diabetici zájem se organizovat, město jejich organizaci podpoří a poskytne jim zázemí 
ke spolkové činnosti. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o přípravě zahájení výstavby nové ČOV. Státnímu 
fondu životního prostředí byla dne 9.6.2014 poskytnuta zadávací dokumentace k posouzení a 
ke kontrole. V nejbližších dnech bude podána žádost o zahájení stavebního řízení v dané věci. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Úplnost a správnost potvrzují:  Ing. Miroslav Kubát, v.r.   
             Václav Hájek, v.r.  
 


